
Protokoll Årsstämma Sunds Vägsamfällighet 
2022-08-11 kl 18:00 i Jaktstugan i Rotviksbro 

Närvarande: Se bilaga 1 

1. Ordföranden Magnus Polhem öppnade årsstämman och hälsade alla välkomna. 

Därefter hölls lite allmän information bland annat så har fler vita vägstolpar satts 

upp och förslag har kommit från Skatteverket om att vägsamfålligheter skall bli 

momspliktiga. Lite kort info om framtida utdebitering. 

2. Dagordningen för stämman antogs och godkändes, ändring av punkt 15 som 

kommer att behandlas efter punkt 18. 

3. Till ordförande för stämman utsågs Magnus Polhem 

4. Till sekreterare för stämman utsågs Marie af Geijerstam 

5. Till justeringspersoner tillika rösträknare för stämman utsågs Per Andersson och 

Claes Jannerfeldt. 

6. Mötet befanns vara kallat i rätt tid och på rätt plats. 

7. Protokollet beslutades att justeras 2022-08-18 kl 18:00 hos Marie af Geijerstam 

8. Upprop av andelsägare genomfördes 

9. Styrelsens verksamhetsberättelse upplästes av Magnus Polhem och godkändes av 

stämman. 

10. Kassören Thomas Wetterlundh gick igenom räkenskaper och föredrog 

kassarapporten som godkändes av stämman. 

11. Per Andersson föredrog revisorernas berättelse som godkändes av stämman. 

12. Stämman beviljade styrelsen ansvarsfrihet för det gångna året. 

13. Några motioner har ej inkommit. Styrelsen gör en framställan om att vid 

utdebitering ta in 100 kr extra som kommer att fonderas för framtida asfaltering. 

14. Stämman godkände förslaget att anslå 1/2  prisbasbelopp plus sociala avgifter, 

vilket är Rev:s rekommendationer för ersättning till styrelse och revisorer för 

kommande verksamhetsår. 



15. Stämman beslöt att Inträdesersättning skall betalas enligt REV:s 

rekommendationer enligt följande: 

I. vid nybildning av fastighet 

II. vid uppförande av en eller flera byggnader avsedda för två eller flera 

bostäder på tidigare obebyggd fastighet. 

I fall som anges i punkten I uppgår inträdesavgiften till 18 500 kr. För fastigheter 

som bildas i område med lägre andelstal uppgår avgiften dock till 11 000 kr. 

I fall som anges i punkten II uppgår avgiften till 18 500 kr per bostad. För 

fastighet belägen i område med lägre andelstal uppgår avgiften dock till 11 000 kr 

per bostad. 

16. Debiteringslängden för föreningen framlades och godkändes av stämman. 

17. Styrelsens förslag till budget för nästa verksamhetsår godkändes av stämman. 

18. Förslag på utdebitering med 200 kr per andel, varav 100 kr skall fonderas i en 

underhåll och förnyelsefond. 

Beslutades att utdebitering skall ske med 200 kr per andel med sista betaldag 

221130. 

19. Som styrelseledamöter på två år gjordes omval på Magnus Polhem och Per 

Jacobsson. Ytterligare ledamöter är Marie af Geijerstam, Thomas Wetterlundh 

och Per-Gunnar Persson. 

20. Som styrelseordförande på ett år valdes Magnus Polhem. 

21. Som revisorer på ett år valdes Per Andersson och Örjan Wilmenius. 

22. Som revisorsuppleanter på ett år valdes Mats Glansberg och Charlotte Larsson. 

23. Till valberedning sker nyval på Pauli Hultin, vald till 2025. Ytterligare 

medlemmar är Torben Olsson vald till 2024, Krister Lindgren vald till 2023. Vem 

som kommer att fungera som sammankallande kommer valberedningen att 

återkomma med. 

24. Övriga frågor: 

Magnus redogjorde för tre skyltfrågor: *Det ligger inte på vägsamfälligheten att 

sätta upp skylt för "Lämna företräde" vid korsningen Hafsten/Sundsandvik. *Det 

ligger inte på Vägsamfälligheten att sätta upp skylt för att hänvisa trafik att köra 



mot Sund eller mot Sundsandvik vid korsning Hafsten/Sundsandvik. 

*Vägsamfålligheten skall tillfrågas och ge sitt tillstånd för att sätta upp andra 

sorters skyltar och speglar längs vägen. 

Boende på Tånga låter meddela att det finns lock som är lösa på avloppsbrunnar. 

Magnus kommer att ta en kontakt med Västvatten. 

Magnus kommer att ta en kontakt med Campingen om det går att förtydliga något 

mer åt vilket håll man ska köra in respektive ut från campingen. 

25. Det justerade protokollet kommer att finnas tillgängligt hos föreningens 

sekreterare och kopia hos ordföranden samt på hemsidan 

www.sundsvagsamfallighet.se efter den 18 augusti 2022. 

26. Ordföranden avslutade mötet och tackade alla deltagare. Han avslutar med sin 

årliga vädjan till att alla fastighetsägare skall tänka på hastigheten. 
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